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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 GroenLinks feliciteert het college van harte 

met de behaalde resultaten uit het BO 
MIRT-overleg. Wij zijn vooral content met de 
diversiteit aan toezeggingen waardoor de 
hele provincie daarvan kan profiteren en het 
niet alleen maar een feestje is van de 
grootste stad in de provincie. Wel hebben 
we als gevolg van deze uitkomst een vraag 
over wat de toezegging van 40 miljoen 
betekent voor de Rijnbrug zodat eindelijk de 
leefbaarheidsproblematiek in Rhenen 
aangepakt kan worden. Wordt er van PS 
een nieuw besluit verwacht? Moet de 
provincie Gelderland nu een nieuw besluit 
nemen? Wat is de status nu? 
 

Wij zijn in gesprek met de provincie 
Gelderland over de te nemen 
vervolgstappen. Een nieuw besluit aan hun 
zijde lijkt noodzakelijk. Wanneer hier meer 
duidelijkheid over is wordt u middels een 
Statenbrief geïnformeerd. Onze verwachting 
is dat dit op korte termijn zal zijn. 
In deze Statenbrief geven wij ook aan hoe 
wij deze wijziging aan onze zijde verwerking. 
Concreet betekend dit een verlaging van het 
krediet bij de volgende actualisatie van het 
Meerjaren Investeringsplan Mobiliteit 
(MIPM). 

 


